

中銀 Visa 信用卡「Gmarket 7 折網上購物優惠」之推廣階段詳情：

指定 12 個推廣階段如下：			
1.	2016 年 5 月 2 日 10 日	7.	2016 年 7 月 1 日 10 日
2.	2016 年 5 月 11 日 20 日	8.	2016 年 7 月 11 日 20 日
3.	2016 年 5 月 21 日 31 日	9.	2016 年 7 月 21 日 31 日
4.	2016 年 6 月 1 日 10 日	10.	2016 年 8 月 1 日 10 日
5.	2016 年 6 月 11 日 20 日	11.	2016 年 8 月 11 日 20 日
6.	2016 年 6 月 21 日 30 日	12.	2016 年 8 月 21 日 31 日

合資格獲贈 Gmarket 7 折購物優惠券之例子：

1. 假設您於 5 月 15 日憑中銀 Visa 信用卡於 Gmarket 購買了一件貨品，淨價為 KRW20,000，此合資格簽賬將會計算於第 2 個推廣階段。
2. Gmarket 將會於第 2 個推廣階段之最後一天起計的第 4 個工作天內（即 5 月 26 日或之前）將 7 折購物優惠券存入您的 Gmarket 賬戶內。
3. 7 折購物優惠券限於存入賬戶後 60 日內使用，並適用於下次購買單一貨品簽賬滿 KRW10,000 或以上時使用。
4. 於 6 月 15 日，您再憑中銀 Visa 信用卡於 Gmarket 購買另一單件貨品，淨值為 KRW15,000，並使用了該 7 折購物優惠券，所支付的金額為 KRW10,500（7 折後）。
5. 您將會於第 5 個推廣階段再合資格獲贈 7 折購物優惠券，Gmarket 將會於該推廣階段之最後一天起計的第 4 個工作天內（即 6 月 24 日或之前）將優惠券存入您的 Gmarket 賬戶內。

Promotion Wave details of “30% online spending discount offer at Gmarket” for BOC Visa Credit Cardholders:

Designated 12 promotion waves :			
1.	2 nd – 10 th May 2016	7.	1 st – 10 th July 2016
2.	11 th – 20 th May 2016	8.	11 th – 20 th July 2016
3.	21 st – 31 st May 2016	9.	21 st – 31 st July 2016
4.	1 st – 10 th June 2016	10.	1 st – 10 th August 2016
5.	11 th – 20 th June 2016	11.	11 th – 20 th August 2016
6.	21 st – 30 th June 2016	12.	21 st – 31 st August 2016

Example of the eligibility in receiving Gmarket 30% discount coupon:

1. If you made a single item net purchase of KRW20,000 at Gmarket by using BOC Visa Credit Card on 15th May , this eligible spending would be counted in the 2nd promotion wave.
2. Gmarket will credit the 30% discount coupon into your Gmarket account within 4 business days after the end date of the 2nd promotion wave (which is on/before 26th May).
3. The 30% discount coupon is valid for 60 days after being credited into the Gmarket account, and the coupon is only applicable for next single item purchase of KRW10,000 or above.
4. When you made another single item net purchase of KRW15,000 at Gmarket by using BOC Visa Credit Card on 15th June and used this 30% discount coupon, the payment amount would be KRW10,500 (after 30% off).
5. You would be eligible to receive another 30% discount coupon in the 5th promotion wave, Gmarket would credit the coupon into your Gmarket account within 4 business days after the end date of the 5th promotion wave (which is on/before 24th June).